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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till kultur- och demokratiminister Alice Bah Kuhnke (MP)

2015/16:876 Konstnärsfond som del av nationell strategi för bildkonsten

Den statliga utredningen SOU 1997:106 föreslog att en avgift ska tas ut när en 
näringsidkare i sin yrkesmässiga verksamhet säljer vidare ett exemplar av ett 
konstverk som inte omfattas av den upphovsrättsliga giltighetstiden och att de 
uppburna avgifterna skulle bilda en särskild fond att användas till såväl 
individuella som mer kollektiva stöd till bildkonstnärer. Den dåvarande 
regeringen valde att inte gå vidare med frågan. Bildkonstnärernas ekonomiska 
situation är ansträngd. Området saknar något som motsvarar 
konstnärsallianserna inom musik- och scenkonstområdet och inte heller har 
bildkonstområdet en fond motsvarande Författarfonden. Kulturministern har 
därför aviserat att ett arbete med en nationell strategi för bildkonsten pågår på 
Kulturdepartementet. 

Jag vill därför fråga kultur- och demokratiminister Alice Bah Kuhnke: 

 

Finns det tidigare förslaget om en särskild fond i likhet med förslaget i SOU 
1997:106 med som tänkbar dellösning i arbetet med en nationell strategi för 
bildkonsten? 

………………………………………

Niclas Malmberg (MP)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-02-26
Besvaras senast
2016-03-09 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


